

JOB VACANCY ANNOUNCEMENT- MSF OCB

Job Title المسمى الوظيفي	Cleaner عامل نظافة
Employer صاحب العمل	Médecins Sans Frontières – Belgium بلجيكا أطباء بلا حدود
Duty Station مكان العمل	Latakia اللاذقية
Deadline for applications الموعد النهائي لتقديم الطلبات	26 th October 2025 26 تشرين الأول 2025
Contract status حالة العقد	Service Agreement for 3 months, with possibility for renewal. اتفاقية خدمة لمدة 3 أشهر مع إمكانية التجديد
Type of contract نوع العقد	Full time دوام كامل
Start Date تاريخ البدء	November 2025 تشرين الثاني 2025

Introduction about MSF:**مقدمة عن منظمة أطباء بلا حدود:**

Médecins Sans Frontières (MSF) / أطباء بلا حدود is an international, independent, medical humanitarian organization. that delivers emergency aid to people in 70 countries who are affected by armed conflict, epidemics, natural disasters, and exclusion from healthcare. MSF offers assistance to people based on need, irrespective of race, religion, gender or political affiliation and our actions are guided by medical ethics and the principles of neutrality and impartiality.

منظمة أطباء بلا حدود (MSF) هي منظمة إنسانية طبية دولية مستقلة، تُقدّم مساعدات طارئة في 70 دولة، مُتضررة من النزاعات المسلحة والأوبئة والكوارث الطبيعية والحرمان من الرعاية الصحية. تُقدّم أطباء بلا حدود المساعدة للأشخاص بناءً على احتياجاتهم، بغض النظر عن العرق، أو الدين، أو الجنس، أو الانتماء السياسي، وتعتمد في عملها أخلاقيات الطب ومبادئ الحياد والنزاهة.

We offer basic healthcare, perform surgery, fight epidemics, rehabilitate and run hospitals and clinics, carry out vaccination campaigns, operate nutrition centers, and provide mental healthcare. Our activities include the treatment of injuries and disease, maternal care and the provision of humanitarian aid. Where necessary, we set up sanitation systems, supply safe drinking water, and distribute relief to assist survival.

نقوم بتقديم الرعاية الصحية الأساسية، وإجراء العمليات الجراحية، ومكافحة الأوبئة، وإعادة تأهيل المستشفيات والعيادات وتديرها، وننفذ حملات التطعيم، وإدارة مراكز التغذية، وتقديم الرعاية الصحية النفسية. تشمل أنشطتنا علاج الإصابات والأمراض، ورعاية الأمومة، وتقديم المساعدات الإنسانية. وعند الضرورة، نقوم بإنشاء أنظمة الصرف الصحي، وتوفير مياه شرب آمنة، وتوزيع مواد الإغاثة لدعم البقاء على قيد الحياة.



Check the links:

انظر للروابط أدناه:

[Médecins Sans Frontières أطباء بلا حدود](#)

[Médecins Sans Frontières T-shirt أظاء بلا حدود - م: فظ](#)

Main Objective of the position:

Execute, according to hygienic standards, housekeeping, cleaning, and tidying up activities in order to ensure public and staff private areas are in good condition.

الهدف الرئيسي للوظيفة:

تنفيذ أعمال التدبير المنزلي والتنظيف والترتيب وفقاً لمعايير النظافة لضمان بقاء الأماكن العامة والخاصة للموظفين في حالة جيدة.

Accountabilities:

- Clean bedrooms, bathrooms, toilets, and other rooms in **MSF** houses.
- Do the laundry iron clothes and other housekeeping activities.
- Support the cook (washing up, cleaning the kitchen, etc.).
- Sweep and mop the floors.
- Restock supplies (toilet paper, soap, etc.) as required.
- Upon arrival, prepare hot water for tea/coffee and refill drinking water.
- Check that the toilets are well stocked with paper and soap.
- Check that the water supply (kitchen, showers, etc.) is sufficient during water cuts.
- Keep premises properly locked (doors, windows).

المسؤوليات:

- تنظيف غرف النوم والحمامات والمراحيض والغرف الأخرى في مساكن أطباء بلا حدود.
- غسل الملابس وكيها والقيام بأعمال التنظيف الأخرى.
- مساعدة الطاهي (في غسل الأطباق وتنظيف المطبخ، إلخ).
- كنس ومسح الأرضيات.
- إعادة تعبئة اللوازم (ورق التواليت، الصابون، إلخ) عند الحاجة.
- تجهيز الماء الساخن للشاي/القهوة، وتعبئة مياه الشرب عند الوصول.
- التأكد من أن دورات المياه مزودة بورق التواليت والصابون.
- التأكد من أن إمدادات المياه (المطبخ، الدش، إلخ) كافية أثناء انقطاع المياه.
- المحافظة على إغلاق المباني بإحكام (الأبواب والنوافذ).

MSF Section/Context Specific Accountabilities:

المسؤوليات المحددة لقسم/سياق منظمة أطباء بلا حدود:

- Cleaning of office and guesthouses in Latakia Project.

• تنظيف المكاتب وبيوت الضيافة في مشروع اللاذقية.

Education	None is required.	التعليم : غير مطلوب
Experience	Desirable minim. 2 years Experience as cleaner preferable in hotel set up.	الخبرة : يفضل خبرة لمدة سنتين على الأقل كعامل نظافة في فندق.
Languages	Arabic Essential, English desirable	اللغات : العربية أساسية، الإنجليزية مرغوبة

Application process:

In order to apply for this position please send your application via following email (msfocb-syria-jobs@msf.org).
Write the Subject Line **Cleaner, Latakia**, Please submit your **CV and relevant work certificates**, without supporting documents the application will be not accepted.

عملية التقديم:

للتقدم لهذه الوظيفة، يُرجى إرسال طلبك عبر البريد الإلكتروني التالي (msfocb-syria-jobs@msf.org) وكتابة اسم الوظيفة في عنوان الإيميل و إرفاق سيرتك الذاتية وشهادات الخبرة ذات الصلة، ولن يُقبل الطلب دون إرفاق الوثائق الداعمة.

DEADLINE FOR SUBMITTING THE APPLICATION: 26th October 2025

آخر موعد لتقديم الطلب: 26 تشرين الاول 2025

***We are an equal opportunity employer; we do not charge a fee for any applications received.
Only short-listed candidates will be contacted.***

نحن نوفر فرص عمل متساوية، ولا نفرض أي رسوم على أي طلبات نستلمها. سيتم التواصل مع المرشحين المختارين فقط.